

Winning a Polar RS300X/ RCX5 in 2011 Age Group Triathlon & TriKids Triathlon Championship (12 June, Chong San Road, Science Park)

Dear Triathletes,

Good news! Polar Electro H.K. Ltd sponsored total 8 pairs of Polar Product to the participants who join in the Sprint distance. If you finished the race with the <u>fastest time in specify age groupers in Sprint Distance</u>, you can win a Polar RS300X!

Other than that, Polar Electro H.K. Ltd also offers the <u>newest model</u>, <u>Polar RCX5 with a stride sensor</u> as lucky draw prizes in 12 June <u>for all Sprint Distance participants</u>. Details as following:

Sprint Distance	Polar RS300X
Female Age Group 20-29	1 pc
Female Age Group 30-39	1 pc
Female Age Group 40 & Over	1 pc
Male Age Group 20-24, Male Age Group 25-29	1 pc
Male Age Group 30-34, Male Age Group 35-39	1 pc
Male Age Group 40-44, Male Age Group 45-49	1 pc
Male Age Group 50-54, Male Age Group 55-59, Male	1 pc
Age Group 60 & Over	

Lucky draw	Polar RCX5 with a
	stride sensor
Race Participants in Sprint Distance who join on-site	1 pc
luck draw	





Polar RCX5

Polar RS300X

Special thanks to Polar Electro H.K. Ltd sponsored total of 8 pc of Polar product to the race.

Remark: Tri HK reserved the right to make the final decision of captioned offer.

Hong Kong Triathlon Association



於 2011 分齡組及小鐵人三項鐵人錦標賽(6 月 12 日,沙田科學園 創新路) 中嬴取 Polar RS300X 或 RCX5 心跳錶

各位運動員:

好消息! Polar Electro H.K. Ltd 贊助香港三項鐵人總會八隻心率錶!若你在<u>指定半</u> **奧運賽程的組別**中以最快時間完成比賽,你將會獲得 Polar RS 300X 的心跳錶一隻。

另外,所有<u>半奧運距離的參加者</u>於比賽當天參加抽獎環節,亦有機會獲得 <u>Polar</u> 最新型號的產品 – Polar RCX 5 (連同心率傳輸帶)。詳細表列如下:

最快完成 <u>半奧運距離</u> 的運動員	Polar RS300X 心率錶
女子 20 至 29 歲分齡組	1隻
女子 30 至 39 歲分齡組	1隻
女子 40 歲或以上分齡組	1隻
男子 20 至 24 歲分齡組、男子 25 至 29 歲分齡組	1隻
男子 30 至 34 歲分齡組、男子 35 至 39 歲分齡組	1隻
男子 40 至 44 歲分齡組、男子 45 至 49 歲分齡組	1隻
男子 50 至 54 歲分齡組、男子 55 至 59 歲分齡組、	1隻
男子 60 歲或以上	

幸運大抽獎	Polar RCX5 (連同心率傳輸帶)
參與半奧運賽程, 比賽當天參與抽獎環節的運動員	1隻





Polar RCX5

Polar RS300X 心率錶

鳴謝 Polar Electro H.K. Ltd 為大會提供比賽禮物。

備註:如有任何爭議,香港三項鐵人總會保留最終決定權利。

香港三項鐵人總會 謹上